

The honourable Member for Montreal—Sainte-Marie (Mr. Malépart) presented five petitions;

The honourable Member for Don Valley East (Mr. Attewell) presented a petition;

The honourable Member for Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria) presented six petitions;

The honourable Member for Fraser Valley East (Mr. Belsher) presented a petition; and

The honourable Member for York South—Weston (Mr. Nunziata) presented five petitions.

At 4.00 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 4.30 o'clock p.m., the sitting resumed;

The Order being read for the consideration of a Ways and Means motion;

Mr. Wilson (Etobicoke Centre), seconded by Mr. Mulroney, moved,—That this House approves in general the budgetary policy of the Government.

And debate arising thereon;

Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Documents entitled (1) Notice of Ways and Means motion to amend the Income Tax Act. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/308C;

(2) Notice of Ways and Means motion to amend the Petroleum and Gas Revenue Tax Act. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/313A;

(3) Notice of Ways and Means motion to amend the Canada Pension Plan. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/308D;

(4) Notice of Ways and Means motion to amend the Unemployment Insurance Act, 1971. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/308E;

(5) Draft Regulations—"Prescribed Share" for Purposes of the Share Purchase Tax Credit. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/339;

(6) Notice of Ways and Means motion to amend the Excise Tax Act (1). (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/310C;

(7) Notice of Ways and Means motion to amend the Excise Tax Act (2). (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/310D;

(8) Notice of Ways and Means motion to amend the Excise Act. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/310E;

(9) Notice of Ways and Means motion to amend the Customs Tariff. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/311A;

(10) Notice of Ways and Means motion respecting the Consolidation of Duty Relief, Reduction and Deferral Programs (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/338;

L'honorable député de Montréal—Sainte-Marie (M. Malépart) présente cinq pétitions;

L'honorable député de Don Valley-Est (M. Attewell) présente une pétition;

L'honorable député de Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria) présente six pétitions;

L'honorable député de Fraser Valley-Est (M. Belsher) présente une pétition; et

L'honorable député de York-Sud—Weston (M. Nunziata) présente cinq pétitions.

A seize heures, la séance est suspendue.

A 16h30, la séance reprend.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens.

M. Wilson (Etobicoke-Centre), appuyé par M. Mulroney, propose,—Que la Chambre approuve la politique budgétaire générale du gouvernement.

Il s'élève un débat;

M. Wilson (Etobicoke-Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau les documents intitulés,—(1) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/308C;

(2) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur les revenus pétroliers. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/313A;

(3) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier le Régime de pensions du Canada. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/308D;

(4) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/308E;

(5) Avant-projet de règlement—Actions prescrites. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/339;

(6) Avis de motion des voies et moyens modifiant la Loi sur la taxe d'accise (1). (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/310C;

(7) Avis de motion des voies et moyens modifiant la Loi sur la taxe d'accise (2). (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/310D;

(8) Avis de motion des voies et moyens modifiant la Loi sur l'accise. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/310E;

(9) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier le Tarif des douanes. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/311A;

(10) Avis de motion des voies et moyens concernant le fusionnement des programmes d'allégement, de réduction et de report tarifaires. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/338;